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内容概要

本套试卷严格按照六级考试大纲编写，全面解读六级考试趋势。
内附10套预测试卷、答案解析、听力原文、答题卡和复习资料。
本书配有MP3光盘一张，光盘内含10套试题的听力录音。
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作者简介

　　新东方四六级研究中心汇聚了新东方长期从事四六级英语教学和研究工作的一线教师、辅导专家
和资深编辑。
他们具有丰富的教学经验，准确把握四六级命题的指导思想、命题规律和命题趋势，熟知考生在备考
阶段存在的弱点和误区。
所编写的辅导用书凝聚了多年教学实践和理论探索之精华，方便考生明确备考方向，有利于复习迎考
。
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章节摘录

　　The study of plants, occupies a peculiar position in the history of human knowledge. For many thousands
ofyears it was the one field of awareness about which humans had anything more than the vaguest of insights. It is
impossible toknow today just what our Stone Age ancestors knew about plants, but from what we can observe
ofpre-industrial societiesthat still exist, a detailed learning of plants and their properties must be extremely ancient
This is logicalPlants are the basis of the food pyramid for all living things, even for other plants. They have always
beenenormously important to the welfare of people, not only for food, but also for clothing, weapons, tools, dyes,
medicines,shelter, and a great many other purposes. Tribes living today in the jungles of the Amazon recognize
literally hundredsof plants and know many properties of each. To them, botany, as such, has no name and is
probably not evenrecognized as a special branch of“knowledge”.
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编辑推荐

　　最准预测：严格按照考试大纲编写；考点全面：反映最新命题方向，涵盖所有考试重点；详尽解
析：题目解析精炼，考点归纳到位。

Page 6



第一图书网, tushu007.com
<<大学英语六级考试全真预测试卷>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 7


